



中化中學

CHUNG HWA HIGH SCHOOL MUAR

No. 14, Jalan Junid, 84000 Muar, Johor, Malaysia.

Tel : 06-9522632 Fax : 06-9515611

Email : chhsmuar@chhs.edu.my Website : www.chhs.edu.my

2021年10月1日

致各位家长：

2022年新生入学考试将展延通知

基于受疫情影响，原订于2021年10月16日举办的2022年新生入学考试将展延至2021年11月20日。

- 此外，助学金将于10月16日开放申请，如有需要的家庭可在线上 (www.chhs.edu.my) 报名，助学金简章请查阅附件。后续若再有任何的更动，则会于11月初，另行通知。

若有任何疑问，可于星期一至星期六上午8时至下午3时期间，联系负责老师：011-59107139 或 012-3048127，谢谢！

Dear all parents:

In view of the Covid-19 pandemic, the Entrance Examination for Freshmen year 2022 is postponed to 20th November 2021.

Besides, registration for bursaries application is open from 16th October onwards. Those who are in need could register through online (www.chhs.edu.my), as for the details of bursaries application, please refer to the attachment. Further notification will be issued at the beginning of November, if there is any changes. If you have any enquiries, please feel free to contact PIC at 011-59107139 / 012-3048127 during office hours (Monday to Saturday, 8am to 3pm).

端此 顺颂

商祺

麻坡中化中学校长


谨启

(蒋隹江)

